

PROTOKOLL

2021-01-14

Möte IF Vikens ungdomssektion

Plats: Vikenborg, Coronasäkrat avstånd

Tid: 17.30

Närvarande:	Magnus Wallin	(MW)	P/F10	sammankallande
	Sarah Johansson	(SJ)	P/F10	
	Peter Thorpman	(PT)	P09	
	Rudi Martinsen	(RM)	P07 / Målvaktsskolan	
	Maria Lindberg Engberg	(ML)	F08	
	Magnus Sahlin	(MS)	P08	

Anmält förhinder Philip Palmaer (PP) P/F13/14

Delges: De närvarande

1. Inledning

MW inleder mötet med att hälsa alla välkomna. **MW** bjuder på kaffe. Dagordningen fastställs.

2. Val av sekreterare

MS utses till sekreterare för mötet.

3. Föregående protokoll

Protokollet från 2020-12-20 fastställs.

4. Anmälan seriespel 2021

RM redogör för vilka datum som gäller för anmälan. 11-mannalagen ska vara anmälda 31/1, medan resterande ungdomslag ska vara anmälda 1/3. Genomgång av vilka lag som vill spela i Värmland resp. Dalsland.

5. Återkoppling från möte med herr senior

PT redogör för mötet med Stefan Persson och Martin Elofsson. Frågor som diskuterades var bl.a. plantider och vad som händer efter 24/1. Vad händer med helgtider om DM drar ingång och bollhallen fortfarande är stängd? Vilka tider gäller? Nytt möte kommer äga rum, **PT** sammankallar. Fråga om planskötsel på helgerna togs upp. Vad händer om det t.ex. snöar på fredag eftermiddag. Vem ser till så att planen är spelbar under helgen? Finns det möjlighet för klubbarna att sköta planen på helger? **MS** ställer frågan till kommunen.

6. F09, F10, F11/12, frågor kring antal spelare, ev. samarbete och tillgång på ledare
Tidigare frågeställningar kvarstår, kontakter har gjorts och diskussioner förs. Möte i frågan söndag 17/1 kl. 11. Sammanfattande är **MW** och **SJ. RM** tar upp frågan om en årlig översyn av ledartillgången i alla U-lag.

7. Budget för U-sektionen
US har fått i uppdrag av styrelsen att ta fram en US-budget och inkomma till styrelsen med denna. **US** beslutar att **PT** sätter ihop ett förslag och bollar detta med någon i **US**. Därefter kontaktas styrelsens kassör för arbetsmöte(n). När denna process är klar presenteras budgetförslaget för **US** för beslut innan den skickas till styrelsen.

8. Möte ledare flick/pojklag samt senior dam/herr, övergång/uppflyttning A-lag
Möten har ägt rum mellan **US**, berörda flick- och pojklag samt seniorlagen.

På damsidan behöver div-4-laget låna 6-7 spelare till varje match från F06. Eftersom det inte handlar om så många matcher totalt i de båda serierna bedömer inblandade parter att det ska fungera. Målsättningen är att hålla ihop F06 som lag.

På herrsidan är behovet att låna spelare från P05 inte så stort som tidigare aviserats. Som det ser ut nu behöver senior bara låna "några" spelare. Det är viktigt att det inte blir för stor belastning på ett fåtal spelare. Målsättningen är att hålla ihop P05 som lag.

9. Övriga frågor
- Kläder: **ML** kontaktar Janne Mossberg och reder ut detaljer kring klädkontraktet med Craft.
 - Bollhallen. **PT** förklarar att huvudskälet till FHM:s rekommendationer att stänga kommunala idrottsanläggningar har att göra med hänsyn till den personal som sköter hallar och anläggningar. Bollhallen kan dock användas via en ingång/utgång direkt till hallen utan att träffa på någon personal om ombyte sker hemma efter gällande rekommendationer. **PT** ställer frågan till kommunen om bollhallen skulle kunna nyttjas på detta sätt.
 - **MS** rapporterar från senaste styrelsemötet. Kort om budget, sponsring, kläder och boden på Hanebol. Det föreligger också en muntlig inbjudan från styrelsen att **US** får delta på styrelsemöten.
 - Förslag finns på att ha "ambullerande" medverkan från **US** på styrelsemöten framöver.

10. Arvoden till ledare
US beslutar att inte arvoda ledare i U-lagen. Däremot finner **US** att det är rimligt att utbildade tränare i 16-årslagen kan arvodas av styrelsen eftersom dessa lag befinner sig i en övergångsfas till seniorverksamheten. I detta skede i karriären är

det viktigt att spelarna slussas in i seniorverksamheten på ett bra sätt. Det övergripande ansvaret för att se till att det finns goda möjligheter att lösa denna fråga, som hamnar mellan ungdoms- och seniorverksamheten, ligger på styrelsen. Styrelsen ska sköta eventuell arvodering av tränare.

11. Nästa möte
Nästa möte beslutas äga rum torsdag 28 januari kl. 17.30 på Vikenborg.

12. Mötets avslutande
Mötet avslutas.

Vid protokollet

justeras

Magnus Sahlin
sekreterare

Magnus Wallin
sammankallande